

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 187 of the *Public Service Act* and on the recommendation of the public service commissioner, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. An employee is excluded from the operation of section 102 of the *Public Service Act* where the employee

(a) is employed in a position at the Watson Lake Hospital when it is transferred to the Yukon Hospital Corporation; and

(b) is appointed to a new position in the public service offered to the employee because of the transfer.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 02 September 2009.

Administrator of Yukon

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 187 de la *Loi sur la fonction publique* et sur la recommandation du commissaire à la fonction publique, ordonne ce qui suit :

1. L'article 102 de la *Loi sur la fonction publique* ne s'applique pas au fonctionnaire qui, à la fois :

a) est employé dans un poste à l'hôpital de Watson Lake lors du transfert à la Régie des hôpitaux du Yukon;

b) est nommé dans un nouveau poste dans la fonction publique offert à l'employé en raison du transfert.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 septembre 2009.

Administrateur du Yukon